
SVETOVNI SLOVENSKI 
KONGRES 

K 

Ob vodnjaku na Čevici se bomo v soboto, 
22. 6.1991, ob že ustaljeni kulturni prireditvi 

Društva mladih glasbenikov 
spomnili tega pomembnega dogodka 

tudi z nastopom predsednice konference 
iz Slovenije, SPOMENKE HRIBAR. 

ončno bomo tudi Slovenci dočakali svoj poseben dan, 27. junij! 
Tega dne se bo začelo prvo, ustanovno zasedanje 
Svetovnega slovenskega kongresa. Slovenci iz sveta, 
zamejstva in Slovenije se bomo pndč v svoji zgodovini srečali 
kot narodno občestvo; v svoji nacionalni veličini in človeški skromnosti 
si bomo stisnili roke, sedli za isto mizo in si povedali, 
kdo smo in kako kot posamezniki in narod hočemo v prihodnost. 

In kaj hočemo? Predvsem: obstati kot narod 
v vsej svoji raznolikosti in individualiziranosii. 

Okrog slopetdesel delegatov, Slovencev iz sveta, zamejstva 
in matične domovine, bo tega dne ustanovilo vsenarodno organizacijo 
Slovencev: Svetovni slovenski kongres, ki si bo - ob razumevanju 
in spoštovanju medsebojnih razlik - prizadevala za ohranitev 
in razcvet slovenstva. To bo naddržavna in nadstrankarska, 
vseslovenska ustanova. Iskala bo zametene poti med nami 
in nam tudi utirala pot v javnost sveta; Slovenci moramo postati 
sodoben narod, odrešen travm preteklosti, majhnosti in zaprtosti, 
najti moramo svoj sodobni obraz in izraz. Postati moramo narod 
med priznanimi narodi sveta. Slovenija mora končno priti 
na politični zemljevid sveta. Ob slavnostnem delu bo vrsta 
strokovnih posvetovanj in predavanj, kjer bomo izmenjali 
svoje izkušnje in poiskali pota medsebojnega sodelovanja in vstopa 
v svet. Svetovni slovenski kongres bo trajna ustanova, zalo bomo 
morali utemeljili načine njenega delovanja v naslednjih letih. 

Ker bo konec junija hkrati tudi čas, ko se bo slovenski oblasti 
izteklo polletno obdobje po plebiscitu, v katerem mora pripraviti 
vse potrebno za dejansko osamosvojitev, 
bomo lahko tudi preverili njeno uspešnost. 

Mešanj pevski zbor D M G Logatec 
vabi na 

6. VEČER PRI VODNJAKU 
NA ČEVICI 

Program: 

• petek, 21.6.1991 po 20. uri 
podoknice zbora po ulicah Logatca, 

in postavljanje mlaja; 

• sobota, 22. 6. 1991 ob 20.30 uri 
osrednja prireditev, katere gosti bodo: 

Dušica Kunavcr 
harmonikar Milče Stegu 

ljudska godca iz Zcrcčicc pri II. Bistrici 
lončar iz Komende. 

Pokrovitelj večera, ki bo posvečen 
tudi misli na slovensko občestvo 
glede na bližnji 
Svetovni slovenski kongres, 
je Predsedstvo skupščine 
občine Logatec. 



POPIS PREBIVALSTVA 1991 
V občini 40 % več prebivalcev kot pred tremi desetletji. 
Največja rast v naselju Logatec, manj ljudi v Lazah. 

Letošnji popis prebivalstva, 
gospodinjstev in kmečkih go
spodarstev smo opravili tudi v 

občini Logatec. Tu so že raču
nalniško izračunani prvi rezul
tati. 

Naselje prebivalci stanovanja gospodinjstva kmečka go
spodinjstva 

Grčarevec 88 50 29 17 
Hleviše 52 14 14 13 
Hlevni vrh 41 16 10 6 
Hotedršica 501 142 32 48 
Jakovica 61 23 17 15 
Kalce 252 87 78 25 
Lavrovec 89 33 24 12 
Laze 296 116 100 50 
Logatec 6.452 2.140 2.059 208 
Medvedje brdo 201 61 50 38 
Nov i t e t 112 35 27 20 
Petkovec 355 87 81 35 
Praprotno brdo 50 15 13 12 
Ravnik 57 21 17 10 
Rovtarske Zibrše 199 42 41 30 
Rovte 770 236 200 77 
Vrh nad Rovtami 46 17 13 10 
Zaplana - del 53 21 15 6 
Žibrše 152 62 38 31 

OBČINA LOGATEC 9.827 3.218 2.958 633 

Število prebivalcev n a š e ob- tudi v ostalih naseljih število pre-
čine se je v 10 letih poveča lo za bivalcev v glavnem ne zmanj-
18%, kar gre predvsem na račun šuje. 
povečanja števila prebivalcev v Število prebivalcev po krajev-
naselju Logatec, kjer živi 66% nih skupnostih pa je naslednje: 
prebivalcev občine . Vendar se 

Krajevna skupnost število prebivalcev % 

Naklo - Logatec 5.537 56,3 
Tabor - Logatec 1.359 13,8 
Rovte 1.228 12,5 
Hotedrš ica 718 7,3 
Trate 400 4,1 
Laze 357 3,6 
Vrh nad Rovtami 228 2,4 

Občina Logatec je imela ob 
posameznih popisih naslednje 
število prebivalcev: 

prebival. 
= 7.033 
= 7.518 
= 8.302 
= 9.827 

Podatki samo za naselje Lo
gatec pa so naslednji: 

prebival. 
= 3.668 
= 4.355 
= 5.181 
= 6.452 

V naselju Logatec se je v 
tridesetih letih število prebivalcev 
povečalo za 76%. 

Znano je, da so Laze po 
republiškem zakonu uv r ščene 
med demografsko o g r o ž e n a ob
močja. Zato navajamo podatke 
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š e za naselje Laze: 
prebiv. 

leto 1961 = 321 
leto 1971 = 299 
leto 1981 = 296 
leto 1991 = 296 

V Lazah se je v tridesetih letih 
število prebivalcev zmanjšalo za 
8%, v zadnjih desetih letih pa je 
ostalo število prebivalcev enako. 
S področja kmetijstva so zani
mivi tudi naslednji podatki: 

ob popisu 1991 jc bilo v občini 
80 konj, 3549 govedi, 59 ovac, 482 
prašičev in 3641 kosov perutnine. 

To so prvi in najbolj osnovni 
podatki iz popisa 1991. Podrob
no bodo popisni podatki š e ob
delani in o rezultatih bomo š e 
poročali. 

Slavko Sirca 

DOLSCHEINOVA HISA JUTRI 
tari vrtec oz. Dolschcinova hiša v centru I^ogatca že od preselitve 
vrtca v nove prostore obremenjuje občinske može. Sam objekt nc 
spada pod spomeniško zaščito, ampak jc območje, v katerem se 

nahaja, umetnostno zgodovinska dediščina. Ohranjanje podobe tega 
predela Logatca jc naša dolžnost in odgovornost do sedanje in bodoče 
generacije. 

Pridobljena so mnenja o ohranitvi ter revitalizaciji objekta in o 
odstranitvi ter novi postavitvi. Kataster iz leta 1823 nam pojasni, da jc na 
tej lokaciji stal objekt že takrat, vendar drugačne velikosti in oblike. 
Sedanja stavba izvira iz druge polovice 19. stoletja. Letnica na portalu 
verjetno pove točno leto pozidave (prezidave) poslopja. 

Občina I^ogatcc stalno išče načine, kako tej zgradbi vrniti življenje. 
Mnogo zapisov o tem smo prebrali v preteklosti in najmanj si želim, da bi 
tudi ta zapis izzvenel v opravičevanje, zakaj se s tem objektom nič ne stori. 
Že omenjena deljena mnenja o načinu obnove se prevešajo v odstranitev 
poslopja in izgradnjo novega. Pogoj urbanistov in strokovnih delavcev 
Zavoda za varstvo kulturne in naravne dediščine pa jc ohranitev velikosti 
zunanjosti objekta. Predlagan jc zamik objekta za 1 meter, tako bi se 
pridobil širši hodnik za pešce ter bi se nekoliko odprl pogled na spomenik 
žrtvam I. svetovne vojne. Strokovno se obdeluje možnost izrabe kletne 
etaže za parkiranje oz. garažiranjc z dostopom s parkirišča pred 
zdravstvenim domom. 

Pritličje v obnovljeni zgradbi jc namenjeno poslovnim dejavnostim. V 
etaži in podstrešnem delu pa bo prostor za mirne dejavnosti in glasbeno 
šolo, ki se jc pod silo razmer morala umakniti iz stavbe na Notranjski c. 
14. V primeru premajhnega interesa za mirne dejavnosti, bo možno v 
mansardi izdelati stanovanja. 

Nakazane rešitve so v obdelavi; pripravlja sc tudi lokacijska dokumen
tacija. Ob osnovnem objektu bo dovoljena dozidava v diagonalni smeri 
proti zdravstvenemu domu. Vsako dobronamerno razmišljanje bo 
načrtovalcem od kogarkoli v dragoceno pomoč. 

Potencialni uporabniki prostorov, ki so že izkazali interes za pridobitev 
poslovnih prostorov, bodo povabljeni k sodelovanju po sistemu sovlaganja 
za celotno vrednost želenih prostorov. Vsi , ki sc šc niso doslej oglasili kot 
možni interesenti, pa to želijo, sc naj zaradi informacij /glasijo na Oddelku 
za urejanje prostora občine Logatec. Pavel Kranjc 

DAN ODPRTIH IN VESELIC SRC 
2.junij j e b i l za ž u p n i j o Sv. N i 

kolaja poseben dan . Ne le zato, ke r 
j e b i l a nedelja. K i l j e to dan praz
novanja i n veselja, s p r o š č e n o s t i in 
ustvarjanja novih vezi , dan, ko 
smo b i l i d rug d rugemu p o m e m b n i 
in p r ip rav l j en i razde l i t i , k a r i m a 
mo n a j b o l j š e g a , v zavesti , da nam 
je vse darovano. T u d i farni dan 
nam j e b i l podarjen. 

Bili smo lahko dar drug dru
gemu: kolikor smo sc odprli in sku
šali najti duha v vsem, kar smo 
doživljali in okušali, kolikor smo 
gledali s srcem. 

Zame pa jc najdragocenejša 
potrditev, kako dobro in lepo jc, če 
zmore vsak dati samega sebe, vse 
svoje darove na voljo skupnosti. 

Brez te podarjenosti bi dan nc 
mogel izzveneli tako, kot jc. Prav
zaprav ga sploh nc bi bilo. 

Odziv nepregledne množice jc 
potrdil trud tistih, ki so dan 
pripravljali. Vesela sem bila najbolj 
pogumnih, ki so nastopili pred mik
rofonom, spretnih tekmovalcev na 
hokuljah in najmočnejših pri vleki 
vrvi, vesela najbolj natačnih pri 
ocenjevanju teže šunke, vesela 
vseh, ki so vsak na svojem področju 
naj naj; in morda najbolj vesela 

iskrenosti, igrivosti in otroške pre
prostosti tistih, ki so za cerkvijo 
vneto izdelovali vetrnice. Kako so 
obrazi zasijali in srca zapela. 

Vesela sem bila tistih, ki so 
"prodajali srečo" in tistih, ki sojo 
tako lepo zavili v skrivnostne bele 
lističe, ki niso bili vabljivi le zaradi 
nagrad (ki so jih darovali obrtniki, 
delovne organizacije in šc marsik
do), ampak tudi zaradi želje, da bi 
vsaj nekaj prispevali v Logaški 
Caritas in k izgradnji doma za 
starejše v Logatcu. Vesela sem bila 
vseh, ki so pripravili tako prazničen 
okvir z mlaji in odrom, z besedo in 
glasbo, v katerega smo mogli pri
našati vsak svoj delež - vse, kar v 
svoji revščini premoremo. 

Vsak jc prinesel svoj dragoceni 
kamenček za mozaik farnega dne. 
Za tisti mozaik, ki ima svoj prostor 
in odsev v srcu in jc dobro, da jc 
tam. Da bi nas ta izkušnja mogla 
spominjati lepote življenja v skup
nosti, kjer so ljudje sposobni 
ljubezni in vsakodnevnih vzpod
bujanj, v preprostosti, ponižnosti in 
veselju srca. 

Le tako bo življenje vredno, da 
ga živimo. 

Jana 



STARA OBČINA 
BO NA NOVO 
OŽIVELA 
Čeprav povsem obnovljena 
zgradba, bo ohranila 
svoj prvotni videz 

V 
sako jutro in vsako popol
dne lahko vidimo skupino 
gradbenikov, ki prihajajo in 

odhajajo iz stare občine na No
tranjski 14 v Logatcu. Logaški iz
vršni svet se je v letu 1990 odločil 
postopno obnoviti stare zgradbe v 
mestnem jedru Logatca. Tako je 
po naključju prišla prva na vrsto 
prav zgradba, ki jo obnavljamo. 

Za obnovo zgradbe je bilo dvo
je razlogov. Najprej je bilo treba 
zgradbo konstrukcijsko utrditi. 
Njena zunanjost s stolpom bo os
tala taka, kot jc bila ob dograditvi 
pred sedemdesetimi leti. Zgradba 
sama je bila zgrajena iz slabih ma
terialov in jc njena trdnost močno 
vprašljiva. To se jc pokazalo med 
rušenjem notranjosti. Razen dveh 
nosilnih sten, so bile vse predelne 
stene tanke, netrdne, stropniki pre-
percli in le vprašanje časa jc bilo, 
kdaj bo kateri od stropnikov popu
stil. Z gradbenega vidika je bila to
rej obnova bolj nujna. 

Drugič: gre za novo namemb
nost prostorov. Dosedanje pisarne 
sc bodo spremenile za potrebe 
različnih trgovskih in obrtnih de
javnosti. Vse to bo v pritličnih pro
storih. Vrhnji nadstropji bosta 
namenjeni dejavnostim različnih 
društev in krajevne skupnosti. 

Z obnovo zgradbe bomo pri
dobili določene nove poslovne pro
store na podstrešju; skoraj 300 m 2 

poslovne površine. Če poznamo, 
kako težko je danes dobiti poslovni 
prostor in kako jc le ta drag, potem 
je ureditev podstrešja za učin

kovitejše funkcije, ena od največjih 
pridobitev pri obnovi zgradbe. 

Predvidevamo, da bo zgradba 
dobila uporabno dovoljenje v me
secu septembru, torej v dobrem 
letu po prvih porojenih zamislih o 
obnovi (obnova sc jc začela po 
novem letu). 

Upamo, da bomo ob odprtju 
prenovljene zgradbe vsi zadovoljni: 
občani in tisti, ki sc trudimo, da bi 
bila zgradba čimprej obnovljena. 

Rajko Rupnik 

NOVICE IZ KRAJEVNE 
SKUPNOSTI 

TABOR 
Najmarkantncjša stavba v naši 

krajevni skupnosti ravno sedaj do
biva nov videz in bo tja do jeseni 
tudi mnogokaj ponudila vašča-
nom in drugim. Med drugim bo tu 
banka, stanovanjska zadruga in ne
kaj trgovin. Svoj denar so pri no
vogradnji združili zasebniki in 
podjetja. Poleg tega pa bo lahko 
tudi 16 družin dobilo streho nad 
glavo. Najpomembnejše za vašča-
nc pa jc, da sc bo s sklenitvijo 
gradnje uredila okolica, cestišče, 
razsvetljava ter signalizacija. 

Prav tako zagnanost pri obnovi 
stare šole pa so pokazali pri S O Z 
Notranjka. Stara šola jc vrsto let 
samevala in propadala; z nekaj 
sredstvi jc bila delno obnovljena 
vendar brez točno načrtovane upo
rabnosti. Sedaj pa bo Notranjka 
opremila svoje poslovne prostore 
in pripravila nekaj trgovin in drugih 
storitvenih dejavnosti. 

Sočasno z obnovo stare šole je 
bila obnovljena tudi streha na novi 
šoli, ker jc že pri prevzemu močno 
puščala. Dosedanja obnova strehe 
jc žc pokazala, da otroci nc bodo 
več potrebovali dežnikov med 
poukom. 

V letu 1990 smo s sredstvi 
samoprispevka pričeli napeljevati 
vodovod, celo do Kale. Nadajcva-
njc vodovodne napeljave bo odvis
na od razpoložljivih sredstev. Pri 
dosedanji gradnji pa jc sodeloval 
tudi sklad za komunalno dejavnost 
skupaj z zainteresirani občani. 

V zadnjih dneh samoprispevka 
pa jc prišlo do odločitve za realiza
cijo enega od najzahtevnejših nuj
nih del in sicer razširitev mostu na 
glavni cesti. Sedaj jc pripravljen 
načrt, podpisane so pogodbe za iz
vajanje del in zagotovljen jc tudi 
denar za celotno investicijo. 

Nogometaši iz naše KS so okoli 
igrišča postavili ograjo in tako v bo
doče nc bo več neprijetnih situacij 
in sporov zaradi uničevanja njiv
skih površin v okolici igrišča. 

M. D. 

UREJANJE PARKA 
roti koncu maja jc Turistično društvo iz Logatca temeljito uredilo 
eno redkih parkovnih površin v središču Logatca, Park za spome
nikom pri Kramarju sicer občasno urejajo komunalni delavci, 

vendar jc zdaj kar nekam sveže zaživel. Poldruga desetina mladih se je 
sobotno dopoldne pošteno spotila, da jc uredila vse, kar jc bilo ureditve 
potrebno. 

Akcija jc bila nekaj dni pred sprejemanjem odloka o javnih površinah 
na seji logaške občinske skupščine. Poudariti jc treba, da odlok sam, pa 
tudi številčnejše čistilne akcije nc morejo reševati problemov nasmetenih 
in z različno navlako okinčanih tal. Vsakogar posebej, ki bi mimogrede 
odvrgel papir, karton, jogurtov lonček na tla ali čez ograjo na travnik ob 
cesti, bi moralo nekaj v notranjosti zbosli: "zakaj tako? To bo moral nekdo 
za menoj, nemarnežem, pospraviti." Pa bi bilo potem več časa za potreb-
nejše delo, kot je pobiranje odpadkov za drugimi. Pa še malo bolje bi se 
vsi skupaj počutili. Zagotovo. 

Društvo tudi sicer dejavno posega v družbeno dogajanje: denimo s 
soorganizacijo Gregorjevega semnja, ali Večera pri vodnjaku, ki bo v drugi 
polovici junija. Za te dejavnosti mu gre prijazna pohvala in spodbuda. Zdi 
pa sc včasih, da bi bila prizadevanja še učinkovitejša, čc bi zaobsegla več 
ljudi, ki jim jc podoba kraja notranja skrb in potreba. J.G. 

Komisija za volitve in imenovanja 
Skupšč ine obč ine Logatec 

RAZPISUJE 
na podlagi 35. in 70. člena Zakona o zavodih (Ur. I. RS 12/91), 137. 
člena Zakona o osnovni šoli (Ur.l.SRS, št.5/80, 29/86 in 31/86) 
naslednji prosti delovni mesti: 

1. ravnatelja Osnovne šole "8.talcev" Logatec 
2. ravnatelja Osnove šole "Edvarda Kardelja" Logatec 

Za ravnatelja je lahko imenovan kandidat, ki poleg splošnih , z 
zakonom določenih pogojev, izpolnjuje š e naslednje pogoje: 

• ima p e d a g o š k o izobrazbo, 
• ima najmanj 5 let delovnih izkušenj po opravljenem 

strokovnem izpitu v vzgojno-izobraževalnem delu, 
• ima organizacijske sposobnosti, tako da bo s svojim 

delom lahko prispeval k uresničevanju nalog šole. 
Komisija od vseh kandidatov pričakuje, da bodo ob prijavi pos
redovali pregled dosedanjega dela ter lastni pogled na delo in 
življenje posamezne šole. 
Kandidati naj pošljejo prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev v 
8 dneh po objavi razpisa, torej do 27.6.1991 na naslov: Skupšč ina 
občine Logatec, Komisija za volitve in imenovanja, 61370 Logatec, 
Tržaška 15 - s pripisom: "za razpis". 
Prijavljene kandidate bomo o izbiri obvestili v 15 dneh po odločitvi. 



U r š k a F e č u r , 18 let: za pripra
ve in za tekmovanja gre ogromno 
časa. Najlažje pa obenem najtežje 
ga je odvzeti zabavi, sprostitvi. V 
klubu in reprezentanci se dobro 
počutim. 

M a t e j a A m b r o ž i č , 15 let: tre
ningi so praviloma Sest krat te
densko, poleti tudi dvakrat na dan. 
Najtežje mi je na treningih v polet
ni vročini. Nisem se še zalotila pri 
razmišljanju, da bi te napore opu
stila. 

J o ž k o P e t k o v š e k , 14 let: sem še 
v osnovni šoli, nadaljeval bom v 
postojnski gimnaziji. Tekmovanja 
v inozemstvu so precej bolj mno
žično obiskana kot pri nas, zato jc 
tudi zmagati pred večjo množico 
drugače kot pa pred maloštevilnim 
občinstvom. 

Vesna Dolenc, 16 let: na med
narodnih tekmovanjih sc pogovor
no zvečine uporablja angleščina. 
Želim si uvrstitve na svetovnem 
mladinskem prvenstvu. 

Z MNOGO TRUDA 
DO USPEHA 

V tej š t ev i lk i L o g a š k i h novic j e 
več zapisov o v r h u n s k i h d o s e ž k i h 
m l a d i h iz n a š e o b č i n e , k i so na 
r e p u b l i š k i h , d r ž a v n i h pa tud i na 
medna rodn ih t ekmovan j ih segali 
po v i š j ih mes t ih . Z v e č i n e gre za 
č l a n e u s p e š n i h k lubov . P o u d a r i t i 
pa p r i vsem tem velja dejstvo, da 
uspehi niso posledica iger na 
s r e ć o , kjer k u p i š s r e č k o in s i 
morda i z ž r e b a n . G r e za rezul ta te 
trdega dela , š t u d i j a in t ren inga , k i 
so podlaga kakovos tn im d o s e ž 
k o m . 

I ri vsem tem pa je najbrž 
najpomembnejše dejstvo, 

I da sc na posameznem 
področju aktivni mladci in mla
denke ne sprašujejo, v katerem 
lokalu bi si preganjali dolgočasno 
sivino vsakdanjika, ne pograšejo 

družbe, saj so nenehno sredi doga-
janja-dejavni. Resda, zmanjka časa 
za to in ono, seveda sc tudi dogaja, 
da nc moreš k prijateljici na praz
novanje, ker imaš tedaj pač tre
ning, tekmo, študij programa. 
Morda kdaj pa kdaj zaskomina tudi 
po prenehanju nenehnih obre
menitev, a vendar navadno zmaga 
notranja odločenost odzvati sc iz
zivom visokih zahtev. Če so ob tem 
cilji preudarno postavljeni, skoraj
da ni tveganja v odločitvah za 
nadaljevanje začetih prizadevanj. 
Pa četudi nc morejo vedno znova 
in znova biti v celoti uspešna. V 
tekmovanjih nc morejo zmagati 
vsi; četudi to hočejo in objektivno 
zmorejo. Tudi to jc realnost tek
movanj. 

O tekmovalnih uspehih loga
ških smučarskih tekačev smo med 
sezono že poročali. To pot kratko 
predstavljamo nekatere najboljše 
med njimi. 

Pavel D o r n i k , trener: zadnje 
zime, ko na Logaškem skoraj ni 
bilo snega, so zavrle množičnost v 
smučarskih tekih, čeprav je bila 
strokovna zasnova dobra. Vožnje 
na trening so strahovito breme, ki 
bi ga brez razumevanja Valkartona 
in zasebnih sponzorjev ne zmogli 
niti v tem minimalnem obsegu. 
Zato smo lahko na treninge vozili 

le obetajoče tekmovalec. Še vedno 
večina stroškov bremeni tekmoval
ce same oz. njihove starše. S pres
topom v reprezentanco jc potem 
nekaj bolje. 

Prava motivacija jc eno osred
njih vprašanj vsakega tekmovalca. 
Nagli vzponi morajo biti ustrezno 
nadzorovani in pripravljeni. Nujna 
jc mednarodna tekmovalna raz
gledanost. Za naslednjo sezono so 
cilji visoko postavljeni. Minulo se
zono jc bil logaški klub po tek
movalnih dosežkih najboljši v 
državi. 

Torej naprej, na trše preiz
kušnje. V večini kategorij v državi 
lahko dosežemo prvenstvo. Poleg 
danes predstavljenih tekmovalcev 
so vztrajno delavni tekmovalci šc 
Simona Žibert, Darja Rupnik, 
Tanja Zelene, Vasja Rupnik in 
Boris Zelene, ki se spopada z ver
jetno najostrejšo konkurenco. 

J.G. 

ATLETIKA V OSNOVNI ŠOLI 

V eč let sc v ŠŠD Mladost na osnovni šoli "8 talcev" Logatec ukvar
jamo tudi z atletiko. Srečujemo sc na občinskih in regijskih tek
movanjih, zadnjih nekaj let pa sc jc zaradi odličnih dosežkov na 

regijskih prvenstvih nekaj naših učencev uvrstilo celo v finale republiškega 
šolskega pionirskega pokala. V finale tega pokala sc v vsako disciplino 
uvrsti samo 15 najboljših iz celc Slovenije. 

Letos smo kljub okrnjeni ekipi (zaradi šolskih obveznosti in bolezni) 
na področnem prvenstvu v Postojni dosegli pet zmag, dve drugi in dve tretji 
mesti. Trije od zmagovalcev regijskega prvenstva - Kaljuša Škrlj v skoku 
vvišino, smučarski tekač Jožko Pctkovšckvtcku na lOOOm in Sandi Bačar 
v teku na 60 m - so sc z dobrimi dosežki uvrstili v finale republiškega 
pokala. 

Katjuša in Jožko sta tekmovala dobro in sc v svojih disciplinah uvrstila 
v zlato sredino. Prijetno pa nas jc presenetil učenec 6. razreda Sandi Bačar. 
Že v kvalifikacijskem teku je pokazal, da sc lahko bori celo za medaljo. 

Finalni tek je bil prava poslast ica za vse obiskovalec. To jc bil napet boj 
do cilja. Na naše nepopisno veselje je za odločujočo malenkost pred vsemi 
pretekel ciljno črto Sandi in postal republiški prvak. O takšnem uspehu si 
pred tekmovanjem nismo upali niti pomisliti. Zato jc naše veselje ob tej 
zmagi toliko večje. 

Ob povratku s prvenstva pa smo v veselem klepetu delali načrte že za 
prihodnje leto. Lepše vzpodbude za delo, kot je zlata medalja na najvišjem 
republiškem tekmovanju, si pač nc moremo predstavljati. 

Janez Loštrek 



Janez LOŠTREK 

SAMO GOSTIŠA 
PORTRET VRHUNSKEGA ŠPORTNIKA 

Zima se je končala in z njo tekmovanja v zimskih športih. 
Tekmovalci se z vso vnemo že pripravljajo na prihodnjo sezono. 
V Logatcu imamo kar nekaj uspešnih tekmovalcev v klasičnih 

smučarskih disciplinah, najuspešnejši pa je gotovo skakalec 
Samo Gostiša. V preteklem letu 

je kar nekajkrat presenetil z dobrimi nastopi na tekmah 
svetovnega pokala in ponesel ime Logatca tudi daleč čez veliko lužo, 

v Ameriko. V domačem kraju ga vsaj po imenu pozna 
staro in mlado. Malokdo pa ve, kakšno pol je prehodil, 

da je dosegel raven, na kateri se lahko kosa z največjimi mojstri 
skakalnega športa. Marsikdo tudi ne ve, koliko truda bo še treba, 

da bo dosegel cilje, ki si jih je zadal. 

Mineva že štirinajsto leto, kar se je petletni fantič poganjal prek malih 
snežnih skakalnic in tudi že prejel svojo pr\>o diplomo. Za pravi trening je 
bil takrat seveda še premajhen. Njegova prva prava sezona je bila v zimi 
1979/80, ko se je že enakovredno meril z vrstniki iz slovenskih klubov. 
Naslednje leto je bil že tretji na republiškem prvenstvu in tretji v skupni 
razvrstitvi republiškega pokala COCKTA. Sledila so leta brez pravega 
napredka in uspehov. Zime so bile skope s snegom, materialne možnosti v 
SK Logatec pa niso dopuščale obsežnejših priprav v gorenjskih skakalnih 
središčih. Po količini skokov na snegu smo bili v brezupnem zaostanku za 
večjimi klubi. Kljub temu se je Samo sem in tja uvrstil celo med prvo 
deseterico na pokalu COCKTA. Dobra volja pa je plahnela in nekajkrat se 
je hotel od skokov že posloviti - toda ljubezen do tega športa je bila 
močnejša. V sezoni 1986187je vztrajnost rodila prve sadove. Trenirali smo 
veliko, pravi čas zamenjali smuči in uspeh se je obetal. Na zadnji tekmi 
pokala COCKTA je Samo ujel stik z najboljšimi. Takratno drugo mesto je 
pomenilo uvrstitev v perspektivno selekcijo in postavljeni smo bili pred 
dilemo - ali Samo ostane v domačem klubu in s tem zavremo njegovo 
športno pol ali pa mu v močnejšem klubu omogočimo napredek. Odločitev 
je bila lahka. Z vodstvom SKEleklrotehna Ilirija, z našimi dobrimi prijatelji, 
smo navezali stike, in Samo je postal član njihovega kluba. Sprejeli so ga 
lepo, saj so ga že dolgo poznali in so bili veseli talentiranega, marljivega in 
priljubljenega športnika. 

Čas je pokazal, da je bila odločitev pravilna. Že prvo leto nastopanja v 
mladinski kategoriji je bil uvrščen v širši izbor mladinske državne reprezen
tance. Leto zalem je bil še uspešnejši in v sezoni 1989/90 že član prve ekipe 
mladinske državne reprezentance. Uspehi v Alpskem pokalu, v katerem 
nastopajo tekmovalci iz Nemčije, Avstrije, Italije, Švice, Francije, Španije in 
Jugoslavije pa so ga pripeljali v mlado A člansko reprezentanco, katere član 
je bil v pretekli sezoni. Kljub treningom in tekmovanjem je v tem času 
uspešno končal tudi šolanje. 

Spomnimo se še enkrat rezultatov iz pretekle zime.' Na petih tekmah 
svetovnega pokala se je uvrstil v finalno serijo in dosegel svojo najboljšo 
uvrstitev - 21.mesto. Na eni tekmi evropskega pokala pa je stalna zmagoval
nih stopničkah - bilje 3. v Španiji. Preizkusil se je tudi na planiški velikanki 
in poletel 139 m. Izračun zveznega trenerja ga uvršča na četrto mesto v naši 
reprezentanci za Petkom, Janusom, in Tepešem. 

2/i naslednjo sezono, ki bo olimpijska, Samo načrtuje uvrstitev v olim
pijsko ekipo, prve točke v svetovnem pokalu, medaljo na državnem 
prvenstvu in, seveda, čimdaljši polet. To so ambiciozno zastavljeni cilji. Za 
dobro načrtovane priprave bodo poskrbeli trenerji, za resno delo Samo, mi 
pa mu zaželimo še kanček športne sreče! 

Ob koncu pogovora mi je Samo zaupal, da mu je hudo, ko gleda 
zanemarjene in razpadajoče logaške skakalnice, na katerih je začenja/svojo 
športno pot. Zeli si, da bi skoki v Logatcu spet zaživeli. 

GIMNASTIKA 
c od vsega začetka, kar 00-

Z staja ŠŠ13, se je trenirala 
'gimnastika, ali po starem: 

orodna telovadba. Gimnastika ima 
tako v šoli že večdesetletno tradi
cijo. 

Z uveljavitvijo (akoimenova-
nih Portoroških sklepov, pa je sko
raj zamrla. Minilo je desetletje, ko 
so na Gimnastični zvezi Slovenije 
spoznali, da je bila s tem storjena 
velika škoda, saj se je gimnastika v 
šolah skoraj popolnoma opustila. 
Prav zato pa so na zvezi pripravili 
projekt množične gimnastike, da bi 
v tekmovalni sistem vključevali 
čimveč mladine, ne pa tako kot do 
sedaj, samo peščico nadarjenih 
izbrancev, ki so vadili v gimnas-
tičnih društvih. 

Množični program vsebuje 
športno ritmično gimnastiko, špor
tno gimnastiko, skoke na mali in 
veliki prožni ponjavi in akrobatiko. 

Naši učenci sodelujejo v ne
katerih panogah množične gimnas

tike in sicer: v športni gimnastiki, 
akrobatiki in v skokih na mali pro
žni ponjavi. Pred leti pa je Tita 
Loštrck sodelovala na republiškem 
prvenstvu v športno ritmični gim
nastiki in z učenkami zasedla od
lično tretje mesto. 

Otroci imajo gimnastiko radi in 
sojo takoj sprejeli za svoj šport žc 
v nižjih razredih osnovne šole. Z 
njimi jc žc v rednih urah mnogo 
vadil .lanez Podjed. Posebej na
darjene in marljive učenec smo 
vključili šc v dodatno vadbo v ŠŠ D. 

In šc nekaj rezultatov. Mlajši 
pionirji so jeseni v Mariboru na re
publiškem prvenstvu v akrobatiki 
ekipno osvojili tretje mesto, 21. 5. 
1991 pa so v Ljubljani na repub
liškem prvenstvu v športni gimnas
tiki za samo sedem desetink točke 
zgrešili tretje mesto in pristali na 
četrtem. Tekmovali pa so: Matevž 
Podjcd, Ncjc Klopčič, Blaž Krivec, 
Tadej dc Glcria, V id Pupis, Lnej 
Ložnar, Dejan Livnjak, Igor Knez, 

Sašo dc Glcria in Damjan Mar-
tinčič. 

Na letošnjem prvenstvu v 
športni gimnastiki pa so največji 
uspeh dosegli mladinci: Gašper 
Podjcd, Simon Pcčkaj, Rok Pc-
ček, Andrej Šmuc in Uroš Krivec. 
S kar enajstimi točkami naskoka so 
premagali vrstnike i/. Mrežic in 
' I V D Partizan Narodni dom. Med 
posamezniki jc za vsega 350 tiso-
čink točke premagal Uroš Krivec 
drugega telovadca iz Narodnega 
doma in postal republiški prvak, 
Andrej Šmuc pa jc za tretjim zaos
tal za bore pol točke. 

Za čudovito doživetje na tek
movanju smo na te naše tekmo
valce upravičeno lahko ponosni, šc 
posebno pa trener Kostja Šmuc. 

Tudi dekleta dve leti pridno 
vadijo pod vodstvom požrtvovalne 
trenerke Darje Kozamcrnik, sode
lovale pa so žc na dveh republiških 
prvenstvih. 

Kostja Šmuc 
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RAZPIS 
Občina Logatec - Sekretariat za splošne zadeve in družbene dejavnosti 

organizira letovanje predšolskih otrok starih od 5 do 7 let od 20.do 
27.8.1991 v SAVUDRIJI. 

Starši bodo prispevali k ceni letovanja 40 % od stvarnega mesečnega 
dohodka na družinskega člana v preteklem letu, vendar ne več kot znaša 
predvidena polna cena letovanja. 

Starši, katerih otroci niso vključeni v WZ Kurirček naj ob prijavi otroka 
za letovanje predložijo potrdilo o osebnem dohodku za leto 1990. 

Glede na razpoložljiva finančna sredstva Občine Logatec je število 
otrok, ki se bo udeležilo letovanja, omejeno na vsega 28. 

V primeru, da bo prijavljenih več otrok, bodo imeli prednost: 
• otroci iz socialno ogroženih družin, 
- otroci, ki se v preteklih letih niso udeležili letovanja, 
- otroci, ki niso vključeni v WZ. 
O vseh podrobnostih v zvezi z letovanjem se bomo s starši prijavljenih 

otrok dogovorili na sestanku v začetku avgusta. 
Prijave sprejema Občina Logatec, Tržaška c.13, pritličje, referent 

Polona Merlak do 10.7.1991. Informacije po telefonu štev. 741-270 int.239. 

OBČINA LOGATEC 
Sekretariat za splošne zadeve 
in družbene dejavnosti 

ALI BOMO LETOS IN SICER ŠE PRAZNOVALI 

OBČINSKI PRAZNIK 
"12. SEPTEMBER" ? 

Predsedstvo Skupščine občine Logatec jc na seji 16. 5. 1991 sprejelo 
sklep, da se glede na spremenjene družbene razmere v širši javnosti 
preveri, kakšno jc mnenje logaških občanov, podjetij, političnih in drugih 
organizacij glede praznovanja občinskega praznika. 

Veljavni statut občine Logatec glede občinskega praznika določa: 
"Praznik občine Logatec je 12. september, obletnica množičnega 

odhoda Logatčanov v partizane v letu 1943". 
Z namenom, da bi pridobili mnenje čimširšega kroga ljudi in or

ganizacij objavljamo A N K E T O , katere rezultati bodo Skupščini občine 
Logatec v oporo pri odločanju o tem, ali sc naj občinski praznik šc 
praznuje, oziroma na kakšni osnovi in v kakšni obliki. 

Vse občane, podjetja, politične in druge organizacije vabimo, da v 
čimvečjem številu posredujejo odgovore na navedena vprašanja v 
A N K E T I in morebitne druge predloge in stališča glede praznovanja občin
skega praznika. 

Le ob vašem sodelovanju bo odločitev Skupščine občine Logatec 
temeljila na mnenju širše logaške javnosti. 

Izpolnjeno anketo pošljite najkasneje do konca junija 1991 na naslov 
Skupščina občine Logatec, Tržaška 15, Logatec (anketa občinski praznik), 
lahko pa jo tudi osebno oddate na Sekretariat SO Logatec. 

Predsedstvo Skupščine občine Logatec 

I. Ali menite, daje kakršnakoli oblika praznovanja občinskega praznika 
smiselna? 

DA NE 

II. Če podpirate kakršnokoli obliko praznovanja občinskega praznika, 
odgovorite: 
1. Ali je po vašem mnenju osnova za praznovanje občinskega 

praznika, določena v Statutu občine Logatec, ustrezna in ste za to, 
da ostane praznik na dosedanji osnovi in v dosedanji obliki? 

DA NE 

2. Ali menite, da bi se morala določba Statuta občine Logatec, 
ki določa občinski praznik kakorkoli spremeniti? 

DA NE 

3. Če ste mnenja, da bi se osnova ali oblika praznovanja občinskega 
praznika morala spremeniti navedite vaš predlog: 

"BO KRPAN ZMOGEL"? 
V Notranjem stoji vas Vrh po 

imenu. V tej vasici je živel v starih 
časih Krpan, močan in silen člo
vek. Tako pričenja Levstik svojo 
povest. Simbol Krpana je prev
zelo tudi Gostišče Krpan. Bil je to 
težak zalogaj v organiziranosti In
tegrala Golfturista TOZD Gostin
stvo Logatec. Seveda se je od 
Krpanovih časov marsikaj spre
menilo, saj imamo "cesto do vsa
kega zelnika" in prav v tem 
zelniku naj bi bil skrit zajec. TOZD 
Gostinstvo je bil premajhen (zla
sti finančno), da bi lahko samos
tojno obvladoval tri lokacije od 
Cerknice pa do morja oz. njene
ga najlepšega naravnega konca 
slovenskega morja - Fiese. Pre
majhno sposobnost prilagajanja 
sodobnim zahtevam turizma, 
veliko število zaposlenih, s po
gostimi menjavami kadra, za
puščeno in zastarelo opremo, 
pomanjkanjem denarja, vse to je 
botrovalo, da načrtovane zadeve 
niso zaživele, še zlasti, ko so bila 
potrebna nova vlaganja. Poleg 
tega se je okrog načrtov Krpa
novega gostinstva nabiralo toli
ko različnih rešitev, da jih tudi 
Martin Krpan ne bi poslušal, 
ampak naredil, kar se narediti 
mora za dobrobit Logatca. Tako 
se je direktor Janez Barbo (in z 
njim kolektiv) odločil za sodelo
vanje z Valkartonom. S pomočjo 
Valkartona je Logatcu ostala do
ta nekdanjega TOZD Gostin
stvo, ki sedaj vključuje kompleks 
Fiese z 12.000 m 2 zemljišča in 
dvema zgradbama. 

Fiesa predstavlja možnost 
organiziranega in sodobnega 
pristopa k turizmu - kotiček, ki je 
ohranil naravno okolje, v katerem 
je po zazidalnem načrtu možnost 
za postavitev hotela za 150 gos
tov. Seveda bi bilo treba za zago
tovitev teh načrtov združevanj 

denarja, ki ga Logatec v pretek
losti ni zmogel ali znal poiskati. 
Mogoče bodo napočili boljši časi 
- takrat, ko bo več zaupanja v 
poslovnost in bodo vlagatelji ve
deli, v kaj vlagajo svoj denar. 

Načrtovanja v Logatcu so 
skromnejša, vendar uresničljiva. 
Krpan v zadnjem času izboljšuje 
svojo zunanjo podobo s preno
vo fasade in preureditvijo sen
čnega vrta. Vse to pa je le vidna 
podoba, bistvena sprememba 
pa naj bi bila občutena v kako
vostni strežbi in ponudbi. To naj 
bi bil začetek za nadaljnjo rast 
Krpana, ko bi iz gostilne z novimi 
vlaganji zopet postal penzion z 
večjo zmogljivostjo. V njem bi bi
lo prostora za 140 gostov, pre
nočevalo pa bi lahko 40 gostov. 
Ta načrt bi bil uresničljiv z izgrad
njo novega prizidka v nasle
dnjem 5-letnem obdobju. 

Ponovni vzpon Krpana na
meravajo doseči tudi s prilaga
janjem sezonskim mesecem, v 
katerih bodo ponudili na svojih 
jedilnikih vse od divjačine do rib. 
Tudi turizma ne pozabljajo. Ne
katere zametke turističnih prire
ditev so žal posneli sposobnejši, 
tako da novih idej ne želijo obe
lodaniti vse dotlej, dokler ne bo
do povsem domišljene, saj bi jih 
sicer zlahka prevzeli drugi. Vse
kakor pa v svojih akcijah želijo 
sodelovanje z Logatčani in turis
tičnim društvom. Morebiti bo k 
večji turistični ponudbi prispeval 
tudi nov prospekt Logatca in Fie
se. Kaj se ve - preizkusiti je treba: 
Logatčanom in gostom postreči 
kot se spodobi, saj kakor pravi 
Krpan: "bolje drži ga, kakor lovi 
ga"-

Če bo zavzetost Krpanovih 
delavcev vzporedna s Krpano
vo, bo "Brdavs premagan". 

Č.A. 

v v 

"MLADIKA SE RAZRAŠČA" 
Hranilno kreditna služba 

splošne obrtne zadruge "No-
tranjka" se je pred mesecem 
spojila s HKS "Mladika". Ta je bila 
ustanovljena lani novembra, z 
večinskim ustanovnim deležem 
podjetja DRF Slovenijales. Ugo
dne možnosti denarnih plasma
jev in preudarna razvojna politika 
utirata pot širjenju dejavnosti. Po
leg dveh blagajniških mest bo v 
kratkem začelo delati še četvero: 
v Postojni in pri "Slavniku" v Ko
pru najprej, zatem še v Ljubljani. 

Postopoma bo "Mladika" u-
vedlatudi poslovanje z žiro raču
ni občanov, že zdaj pa trguje s 
komercialnimi zapisi. Pripravlja 

se na kreditiranje občanov in 
drobnega gospodarstva. Mlado 
vodstveno osebje hranilno kre
ditne službe si brez zaletavosti 
utira pot med najboljše tovrstne 
obbančne organizacije. 

Slovesna otvoritev logaške 
enote "Mladike" je bila zadnjega 
maja letos. Udeležili so se je šte
vilni gostje, med njimi tudi loga
ški župan, g. Anton Antičevič, ki 
je v pozdravnem nagovoru repli-
ciral misel slavnostnega govor
nika, g. Bojana Majica ko je 
poudaril, da le denar "dela" de
nar. Če z njim ne ravnaš skrbno, 
se ti izmuzne iz rok kot ženska. 

J.G. 



Komisija za pripravo prednostnega seznama prosilcev solidarnostnih 
stanovanj pri oddelku za urejanje prostora S O Logatec 

OBJAVLJA 
predlog prednostnega seznama z a dodelitev solidarnostnih stanovanj za 
obdobje 91/92 

Zap. družina Število dosežen ih 
it. Ime in priimek samski točk 

1. Aleš KRIŽAJ samski 249 
2. Greta TREVEN družina 222 
3. Silva MEDEN družina 220 
4. Marija VADNAL sama 219 
5. Zdenka CIMERMAN družina 216 
6. Zlatko ZIMŠEK družina 206 
7. Marija RUPNIK družina 195 
8. Mateja SOVAN družina 195 
9. Drago PIVK samski 190 

10. Vilma ŠTRITOF družina 189 
11. Drago MIVŠEK samski 189 
12. Dragica LESKOVEC druž ina 185 
13. Atrf DERVIŠEVIĆ družina 176 
14. Milena MIKUŽ samska 157 
15. Jože VEHAR samski 139 
16. Mirko KRAMAR samski 137 
17. Mateja MAVSAR družina 135 
18. Tomaž FERENC družina 131 
19. Nataša KLAVŽAR družina 129 
20. Vera KOGOJ družina 127 
21. Luka JEZERČIČ družina 126 
22. Anton LUKANČIČ družina 121 
23. Rasima PAJIĆ druž ina 121 
24. Zvonka LAZAR družina 111 
25. Robert BRENČIČ družina 101 
26. Andrej MULLER samski 83 
27. Majda DOMANJKO družina 83 
28. Nataša KOBAL samska 71 

Prednostni seznam prične veljati 30. dan po objavi v Logaških novicah, 
torej 19. 7. 1991. Proti razvrstitvi na prednosto listo je možen ugovor v 
skladu s 37. in 38. č l enom zakona o stanovanjskih razmerjih (Uradni list 
SRS, št. 35/82) v roku 15 dni pri sod i š ču z d r u ž e n e g a dela v Ljubljani. 
Pritožbo se lahko vloži pisno ali ustno na zapisnik pri organu, ki je od ločbo 
izdal. 

Predsednik odbora 

ZAKAJ TAKO! 
I ogaškim poštarjem 

je naslovljcncc in naslov 
sploh neznan (inconnu!). 
Vendar natanko na tem 
naslovu stanuje že od lan
ske jeseni naslovljenka, ki 
jo je uredništvo Logaških 
novic zlahka naSlo. 

Kako da nc, saj je na
slov n a t a n č e n in p r a v š n j i . 

ZAHVALA 
Ob boleči izgubi naše ljube mame 

in stare mame 

IVANE KUNC 
sc iskreno zahvaljujemo vsem 
sorodnikom, prijateljem, sosedom 
in znancem, ki ste bili z nami v 
najtežjih trenutkih, nam izrekli 
sožalje, zasuli njen grob s cvetjem 
in jo pospremili na zadnji poti. 
Posebno se zahvaljujemo g.dr. 
Jožetu Skvarči za njegovo skrb in 
zdravljenje, ter osebju Doma 
upokojencev na Vrhniki za oskrbo 
v času njene bolezni. I tvala g. žup
niku za opravljen cerkveni obred in 
pevcem za ganljivo petje. V.scm in 
vsakomur Sc enkrat iskrena hvala. 

Vs i njeni najbližji 

Srce je dalo vse, kar je 
imelo, 
nobene bilke zase ni 
poželo. 
Odhajam praznih rok 
neznano kam. 
(Kristina Sularjeva) 

ZAHVAIA 
Ob boleči izgubi najine drage 

mame 

LEOPOLDE 
KORENČ 

rojene Urus 
se iskreno zahvaljujeva vsem sorod
nikom, prijateljem, sosedom in 
znancem za darovano cvetje, izre
čeno sožalje tcrvsakrSno pomoč, in 
vsem, ki ste jo številno pospremili 
na zadnjo pot! Posebna zahvala go
spodu župniku ter pevcem za obču
teno opravljen poslovilni obred! 

Hvaležni hčerki Kani in Mar ica! 

POSODA AMC 

• kompletne garniture, 
m atmosfera, 
m lonec s hitro pokrovko, 
m servis za kavo, 
m jedilni pribor. 

Plačilo v dinarjih ali v DEM. 
Blago dostavimo na dom nas
lednji dan po plačilu računa. 
Pokličite tel.: 752-572 po 17. 
uri. 

K L - I I S I d.o.o. 

•INŽENIRING 
-PROJEKTIRANJE 
-PROIZVODNJA UK.ATEC TOVARNIŠKA 21 

TEL.: (061) 741-344 -SANIRANJE DIMNIKOV 

- dimnik vam nc vleče, rosi in povzroča v stanovanju smrdeče 
madeže, 

-dimnik je star, ima premajhen presek in ni primeren za priključitev 
kotla. 

Preden sc odločite za podiranje ali zidavo novega dimnika, nas pokličite 
in sc posvetujte z nami. 
M i vam dimnik prevrtamo in vstavimo tuljave ustreznih dimenzij iz 
preizkušenih materialov. 

Ne jokajte na mojem 
grobu, 
privoščite mi večni mir, 
izčrpal svoje sem moći, 
zaprl svoje sem oči. 
(Schiller) 

ZAHVALA 
Ob boleči izgubi našega dobrega 
očeta, dedka, pradedka in brata 

JANEZA HODNIKA 
sc iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste 
s svojo prisotnostjo počastili njegov 
spomin, mu darovali cvetje, nam iz
razili sožalje in ga spremljali na 
njegovi zadnji poti ter nam 
nesebično pomagali. Lepo se zah
valjujemo sosedom pogrebcem, 
najbližnjemu sosedu Juliju in Tinci, 
sodelavcem KLI-proizvodne enote 
S T O L I , dr. Jožetu Skvarči za 
lajšanje bolečin, gospodu župniku 
Janezu Komparelu za lepo 
opravljen pogrebni obred in 
cerkvenemu pevskemu zboru za 
zapele žalostinke. 

Žalujoči otroci: Ivan, Vida, 
Karol ina , Stanko, Justin in 

Ivanka z druž inami , 
sestre: Mara , Ci lka , Francka ter 

osililo sorodstvo. 

^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ 

ZAIIVA1v\ 
Ob boleči izgubi naSc drage mame 

MARIJE MARKOVIČ 

sc iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste 
sc prišli poslovili od nje, ji darovali 
cvetje in jo pospremili na zadnji po
ti. Posebej sc zahvaljujemo govor
nici, gospe Pavli Juršič, družini 
Šarlah, dr. Skvarči, Logaškemu o-
kletu, organizaciji Z Z B in Društvu 
upokojencev Logatec. 

Družini Markovi , in Cucek 

LOGAŠKE 
NOVICE, glasilo obč ine Logatec. 
Uredil Janez Gost iša, oblikovanje 
arh. Igor Resnik, tisk tiskarna in 
knjigoveznica Mali . Naklada 3000 
izvodov. 



K U L T U R A 
DVAJSETO LETO 

Logaški oktet je za seboj že obrnil list dvajsete obletnice ustanovitve. 
Kakorkoli gledamo, jc ta skupina ena redkih, tudi med slovenskimi, ki 

je neprekinjeno delovala vsa leta svojega obstoja, brez opaznih večjih vrzeli 
tudi ob zamenjavah katerega od članov. Več kot 500 nastopov jc bilo 
zvečine prijazno sprejetih, naj je šlo za koncertne ali priložnostne. Avdio 
kasete, zapisi na več ploščah in radijski posnetki bodo lahko še dolgo pričali 
o petju osmerice, ki jc tudi na ta način morda otcla pozabi kako manj peto 
ali žc skoraj pozabljeno ljudsko pesem. 

Ob dvajsetletnici bo oktet z nekaj več slavnosti odpel še troje 
koncertov: 27. junija zvečer v prvem delu koncerta v Prcdjami (drugi del 
bo izpolnil Big band Jožeta Privška), 28. junija zvečer v Zclški cerkvi 
samostojni koncert, prav tako samostojnega pa še oktobra v Logatcu. 
Medtem ima v načrtu še nekaj tonskih posnetkov in posnetek televizijske 
oddaje. 

Dela torej ne manjka, volja za uresničitev bližjih načrtov pa jc tudi še. 

KONCERT PRIHAJAJOČIH 

Vdolnjclogaškcm Narodnem domu jc bil 5. junija pred dokaj številnim 
poslušalstvom koncert gojencev glasbene šole iz Logatca. Predstavili 

so se učenci sicer različnih razredov, pa vendar tisti, ki jim gre taka stvar 
najbolje od rok in ki za starejšimi stopajo na koncertne odre. 

Nesporna jc kakovostna rast nastopajočih. Med njimi žc ta in oni 
sodeluje v odraslih skupinah, kar pomeni, da že dodaja del svojih 
sposobnosti orkestru, kvartetu, tudi duo ni izjema. To pa krepi 
posameznika tako v prizadevanjih v šoli kot v utrjevanju na različnih 
nastopih. Z veseljem namreč lahko opažamo, da sc na sicer redkejših 
slovesnostih, kot so bile nekdaj vse bolj pogoste, predstavljajo tudi 
komorne instrumentalne skupine. 

Ob koncu prireditve sc je g. Bogdan Comino zahvalil nastopajočim, 
izrekel čestitke glasbeni šoli in podelil priznanja trem najbolje uvrščenim 
na republiškem tekmovanju: Ivi Gregorič-Smodc (flavta) in Levu Pupisu 
(saksofon), ter Rcbcki Uren (flavta) - tudi za uspehe na državnem 
tekmovanju. 

DEKANIJSKA PEVSKA REVIJA 

Na Vrhniki pri Sv. trojici je bilo konec maja 9. dekanijsko srečanje 
pevskih zborov. Iz Logatca sta sodelovala oba zbora dolnjelogaške 

župnije, iz Rovt pa mešani zbor. 
Na reviji je nastopilo 9 od 12 prijavljenih zborov. Prijetno jc presenetil 

starejši dolnjclogaški zbor pod vodstvom Jožeta Mačka, saj sc jc oglasil 
kompaktno, dokaj čisto in natančno. Mlajši zbor pod vodstvom Marjana 
Grdadolnika jc nastopil suvereno. Njegov nastop je bil z vrhniškim 
mešanim zborom zagotovo vrhunec prireditve. 

Ob koncu so združeni zbori pod vodstvom Jožeta Trošta zapeli tri 
skupne pesmi: Večerni avc, Rož, Podjuna, Žila in Zdravljico. 

Čeprav petje brez spremljave orgel v cerkvi ni pravilo, so vsi 
nastopajoči tokrat peli brez spremljave. To pa sc pri manj trdnih pevcih 
kaj hitro pretopi v intonančno kosmalost, neskladnost in premajhno 
pozornost. Spet pa sc je pokazalo tudi to, da številčnost žc sama po sebi 
prispeva k boljšemu vtisu, pa še za pevec same jc dobra spodbuda. 

ABECEDA MI PRESEDA " " " " ^ 

Tak je bil naziv koncerta šolskih pevskih zborovz OŠ "Ldvard Kardelj", 
ki so v goste povabili otroški zbor podružnične šole v Ilotcdršici in 

otroški zbor OŠ "Jožeta Krajca" z Rakeka. Prireditev si jc 5. junija v 
dvorani KS Tabor ogledalo toliko poslušalcev, kot bi jih za 
poznopoldansko uro težko pričakovali. Dvorana jc bila polna. 

Pevci so predstavili svoja celoletna prizadevanja. II koncertu jih je na 
neki način "prignala" odpoved tekmovanja v Celju in izjalovljen skupni 
nastop z zamejci v Logatcu. Prireditev jc lepo uspela in prepričani smo, da 
so tudi pevci pod vodstvom zborovodij Zdravka Novaka, Bože Nagode in 
Danice Štcfančič ob domiselnem povezovanju Alenke Tomazin in Miha 
Nagodcta našli vsak svoj del zadoščenja za dolge ure nc vselej lahkih vaj. 
Pa sc z nastopom - če je uspešen še posebej - marsikaj pozabi in poplača. 

VISOKI TONI 

V prejšnjih novicah smo poročali o uspešnem tekmovalnem nastopu 
pihalcev logaške glasbene šole na republiškem tekmovanju na 

Vrhniki. Tokrat lahko s ponosom zapišemo, da sta bila strokovnost učitelja 
Matjaža Albrehta in zbranost tekmovalke Rcbckc Hren na državnem 
tekmovanju nagrajena z uvrstitvijo na 2. mesto med več kot 20 tekmovalci. 

Tekmovanje jc bilo v Ilcrccgnovcm. Uspeh tekmovalke jc enak 
uspehu njenega učitelja pred leti. Seveda gredo čestitke najprej 
tekmovalki, ki jc tolikšen uspeh dosegla. Seveda pa gre enako nedeljeno 
priznanje njenemu učitelju, Matjažu Albrehtu. Nc samo zaradi tega, ker 
so njegovi učenci tako uspešni na tekmovanjih. Tudi zato, ker jc v svojem 
dosedanjem glasbenem delovanju in učiteljevanju dosegel tisto raven, ki 
jc domačinu navadno nc priznamo. Podpreti ali biti vsaj pozoren do 
domačih nadarjenih posameznikov pomeni lahko večjo naložbo kot vabilo 
drugod uveljavljenih uspešnih posameznikov, ki sc v novem okolju lahko 
dobro, pa tudi nasprotno, zelo težko znajdejo. 

Rcbcki želimo novih tekmovalnih uspehov, predvsem pa rasti v 
glasbenem poustvarjanju. 

NOVA UVELJAVITEV 

Logaški pihalni orkester sc po letih odsotnosti v širšem slovenskem 
glasbenem prostoru spet vrača vanj. Na povabilo združenja sc jc 

udeležil enega od štirih koncertov primorskih pihalnih orkestrov. Tako jc 
11. maja zvečer nastopil v novem kulturnem domu "Srečko Kosovel" v 
Sežani. Sicer redkoštevilnim poslušalcem (to jc menda za Sežano značilno) 
in predvsem ostalim trem sodelujočim orkestrom jc imel kaj pokazati. 
Navajeni smo tega orkestra z drugačnim zvenom od prejšnjega, ki igra tudi 
drugačno zvrst glasbe. Reči pa jc treba, da so ostali orkestri tudi posegli 
po isti glasbeni izraznosti, a logaškemu orkestru v tem niso mogli slediti. 

Orkester sc bo tako prihodnje leto tekmovalno spopadel z drugimi iz 
svoje kategorije. Do koncertnosti mu, seveda (spet pač ponavljamo), 
manjkajo določeni inštrumenti: tenorji, basi, rogovi, a upajmo, da bo tudi 
to pomanjkljivost v letu, dveh odpravil, saj sc v glasbeni šoli žc kalijo 
ustrezni trobilci. Naj šc poudarim, da so sedanji člani orkestra zvečine 
gojenci domače glasbene šole, pa tudi učitelji trobil in pihal igrajo v 
orkestru. Na tak način jc moč pričakovati šc obilnejše letine po dobri setvi. 

Orkester zaključuje svojo sezono z dvema promenadnima nastopoma: 
pred "Brezo" na Martinj hribu in pred "Zavčanom" v Rovtah. Kot vsako 
leto pa jc odigral prvomajsko budnico, ki je bila letos pospremljena s pravo 
kanonado na čast prazniku. 

V SPOMIN IVANA CANKARJA 

V Podlipi so sredi maja pripravili slovesnost v čast obletnici 
Cankarjevega rojstva. Dobro uro trajajočo prireditev si jc ogledalo 

številno občinstvo. V programu so sodelovali: slavnostni govornik g.Miro 
Žclcznik, recitatorja g.Bizovičar in Julka Portuna, ter dva moška zbora: 
"Fran Gcrbič" iz Cerknice pod vodstvom Janeza Gostiša in moški pevski 
zbor Logatec pod vodstvom Primoža Sarka. 

Slovesnost so napovedali godci vrhniškega pihalne godbe, ki so po 
končani prireditvi odigrali šc promenadni koncert v srhljivo hladnem 
majskem večeru. 

DRUG ČEZ DRUGEGA 

Skozi Logatec jc 5. junija tekla skupina mladih s prižgano plamenico in 
sc s tem vključila v svetovni "Tek za mir". V ta namen jc bila pred 

Narodnim domom priložnostna slovesnost s sodelovanjem najmlajših 
mažoretk. Obenem jc bil v dvorani narodnega doma koncert glasbene 
šole. Ko se ta šc ni iztekel, sc jc v domu KS Tabor že začela pevska revija. 

Al i res pri vseh dneh, ki stečejo v prazno, ni moč najti ustreznejših 
terminov, in jc treba res pripraviti vse na hkrati? Zdi sc, da sc le tako nič 
ne poznamo med seboj, ali pa - nočemo poznati. A l i priznati? 

Zbral Janez Gostiša 


